
Tack för er skrivelse daterad 20240520. 

Finner det trist att vi inte kan på ett sakligt sätt resonera om detta med berörda men jag ska försöka 
svara på skrivelsen på ett sakligt sätt. 

Det kommer mycket epost in till mig adresserat kommunstyrelsen eller i egenskap av 
kommunstyrelsens ordförande. 

En del är ren skräppost och rensas bort. Allt annat tas om hand på ett eller annat sätt. 

En inkommen skrivelse som det här handlar om behandlas som en inkommen skrivelse och ett svar 
ges till dem som har gjort skrivelsen. Först registreras den och både skrivelse och svar diarieförs. 
Sedan kommer det för kännedom till Kommunstyrelsen som en anmälan. 

Ett ärende blir det först när någon väcker ett ärende eller att jag som ordförande initierar ett ärende. 
Ett ärende ska också följas av en tjänsteskrivelse som bereds av Kommunledningskontoret och 
förslag på beslut.  

I det aktuella fallet är det alltså en skrivelse som inte jag ämnar göra ett ärende av. Motivet till detta 
är att utlämnande av allmän handling sköts på delegation av våra tjänstepersoner och då i synnerhet 
av vår registrator i Kommunstyrelsen. 

Allt detta sker i enlighet med lagstiftning och riktlinjer som vi har att följa. Och i de fall osäkerhet 
uppstår rådgörs det med jurister som vi samverkar med. 

Min epost låda är tillgänglig för alla i enligt med offentlighetsprincipen och vill man ha något därifrån 
som faller inom ramen för offentlighet går det bra att efterfråga det via begäran till 
kommunledningskontoret. (Har i princip sorterat och sparat allt sedan 1 september 2016 med en viss 
gallring i enlighet med vad som får gallras.) 

Det som inte faller inom ramen för utlämnande som allmän handling är min epost med moderaterna 
samt intern post inom Kommunledningskontoret och Kommunstyrelsen. Detta också i enlighet med 
lagstiftning. 
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Gert Jonsson 
Kommunstyrelsens ordförande (m) 


